
 

 

Skolebestyrelsen ved Korshøjskolen  
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
Mandag den 9. september 2024 kl. 19:00-21:00 i personalerummet.  
 
1. Godkendelse af referat (fast punkt) 

Godkendt 
 

2. Nyt fra personalet (fast punkt) 
 
3. Nyt fra ledelsen (fast punkt) 

Vi er startet op med én 8. klasse imod forventningen om, at der skulle være to 8. klasser, fordi der blev en 
elev på mindre på årgangen op til skolestart. 
Tre personaler er stoppet og tre nye er startet op. 
Vores elevtal er stigende, især på 6. årgang har der været en elevtilgang. 
Vi har besøgsdag d. 10.9 for kommende børnehaveklasser. Vi håber på igen at kunne danne to 0. klasser. 

 
4. Nyt fra skolerådet (fast punkt) 

Udsat 
 
5. Bordet rundt (fast punkt) 
 
6. Budgetopfølgning 

Jim orienterer om skolens budget og at vi forventer at gå ud af 2024 med et underskud. 
 
7. Drøftelse af forvaltningens forslag til besparelser på bl.a. skoleområdet. Input til høringssvar. 

Det er usikkert, hvad der sker med børnenes trivsel, når de tales om skolefællesskaber. Der er en 
bekymring for, at det kan være tikkende bombe, fordi der er en risiko for, at man fjerner noget fra 
lokalområdet. Bestyrelsen frygter, at det også kan også give en flugt til privatskolerne. Konkret er der en 
bekymring for de børn, der kan være dem, der skal flyttes til en anden matrikel samt en bekymring for, at 
der vil være et øget opgavepres på skolerne, fordi opgaverne i øget grad kan flytte sig fra forvaltning til 
skole. Bestyrelsen er samlet set meget bekymret for de udfordringer, der vil være ved at etablere 
skolefællesskaber. 

 
8. Revidering af princip for vikardækning 

Princippet fastholdes i sin nuværende form. 
 
9. Evt.  
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